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Referat fra styremøte Østfold Skikrets. 
Dato: Torsdag 11.10.2024 kl. 2000 
Sted: Teams 
Referent:     Thor Gjelsvik 
Deltakere:      Tore Sandem, Arnt-Inge Steffensen og Sturla Korsæth. 
Forfall Kristoffer Skolt, Inger Sofia Rebecka Dalbye, Hans Einar Sætra, Børge Gjendahl 

(kombinert) og Tom Andre Brenna. 
Ansatte: Thor Gjelsvik og Ingunn Fossmellem. 

 

Nr.: Saker til behandling  Ansvar 

01 Tilbakemelding fra NSF, og organisasjonsendring med mer 
 

• Gen. sekr. Arne Baumann har sagt opp sin stilling i Norges Skiforbund.  Han 
jobber i skiforbundet ut november 2024.  Ola Kuel er ansatt som konstituert 
gen. sekr. fra 01.12.24 til 01.08.25. 

• Skilisens for 2024-25 er klar.  Prisen er doblet for de fleste lisensene.  NSF har 
gått med 2-4 mil. i minus på skilisensen de siste årene. 

• Regnskap.  Likviditeten skal være 35 mil. og egenkapitalen skal være 75-85 
mil.  ved utgangen av 2025.  Det er god kontroll i 2024 (overskudd 2,2 mil.).  
2025 er utfordrende. Budsjett 2025 skal behandles på skistyremøte 28.11. 
Overskuddet i 2025 skal følge vedtatt langtidsbudsjett (21 mil.).  Det 
budsjetteres med et overskudd på 21 mil. fra VM i Trondheim. 

• NSF deltakelse/representasjon VM Trondheim.  Skistyret har satt av 1 mil.   
Skal brukes på inviterte gjester, ansatte, tillitsvalgte og rabatt billettkjøp. 

• Nasjonalanlegg. Det er pr. i dag 3 nasjonalanlegg for ski (Holmenkollen, 
Vikersund og Hafjell/Kvitfjell). KUD har sendt på høring to forslag: 1 
Opprettholde dagens ordning, 2 En differensiert modell (den vil slå negativt 
ut for NSF og anleggseierne).  NSF jobber med å beholde dagens ordning. 

• Medierettigheter. Internasjonale rettigheter går ut etter sesongen 2025-26.  
FIS ønsker å sentralisere disse rettighetene (kan få store konsekvenser for 
NSF).  Nasjonale rettigheter går ut etter sesongen 2026-27. Her forhandles 
det om en forlengelse av avtalen med NRK. 

• VM alpint Narvik 2029.  Det jobbes med en avklaring rundt hvilke roller NSF 
skal ha her. 

• Bredde/rekrutterings- og skiklubbutviklerutvalg har første møte 15.10.24.  
Hvordan man skal finansiering disse stillingene er et av temaene som skal 
diskuteres. 

• Organisasjonsprosess ble vedtatt på skitinget. Styringsgruppa hadde sitt 
første møte 08.10.24. Det skal være et ekstra ordinært skiting i juni 2025 der 
dette skal opp. 

Tore/Thor 



 

 

02 Tilbakemeldinger fra LK, HK, AK og skiklubbutvikler 
Komitélederne ga en statusoppdatering på komiteens arbeid siden styremøtet 
04.09.2024. 
Langrenn: 

• Få påmeldte på rulleskirenn denne høsten.  
• Tistedalen FL har avlyst sitt planlagte rulleskirenn. 
• Det skal være samlinger i Torsby 25.-27.10.24. 
• Skisamling på Sjusjøen 06-08.12.24.  Swenor-hytta har blitt dyr, men det 

sosiale er viktig.  Det bør derfor legges noe penger i en slik samling. 
• Det er planlagt TD-kurs (teams) med Marte Aagesen Trondsen onsdag 

20.11.24.  
• Ingunn ser på muligheten for å arrangere en fellessamling for 

klubbtrenerne i kretsen. 

Skiklubbutvikleren: 
• Anleggsbefaring i Båstad. 
• Anleggsbefaring og arbeid med en ny handlingsplan hos Trøsken.  
• Alle landets skiklubber har hatt mulighet til å søke tildeling av 

utstyrspakker med orgeltramp og hopp. Så langt har Fredrikstad, 
Trøgstad og VS-alpint i Østfold mottatt små utstyrspakker. De får også et 
kurs i bruk av utstyret.  

• Det er forslag om at Barnas Ski-VM legges til Fredrikstad og Ørje. 

Komitelederne/ 
Ingunn 

03 Høstmøte Østfold skikrets i Trøgstad 
Høstmøtet for Østfold skikrets vil finne sted i Trøgstad onsdag 23. oktober kl. 1800.  
Det vil bli et foredrag med Marianne Aasland fra prosjektet Like Muligheter - kampen 
for likestilling i idretten.  
Ingunn vil legge opp til en diskusjon rundt temaet «hvordan få flere engasjert i 
skisporten i Østfold».  Det skal også deles ut premier til hopperne som tok premier i 
junior NM de to siste sesongene. 
Etter fellesmøte vil det bli grenvise møter. 

Alle 

04 Plan for arbeid videre i Østfold skikrets – Thor slutter ved nyttår 

• Statuttene for hederspriser er klar.  
En hederspriskomité må opprettes. (gjøres på neste styremøte). 
Det kan deles ut hederstegn (tillitsvalgte krets) og ildsjelpris (ildsjeler i 
klubb). 
Prisene vil være pins og diplom. 

• Handlingsplanen for ØSK må utarbeides og vedtas på skikretstinget 2025. 

 

 Eventuelt 
a) Bekledning for styret 

Det innhentes priser på pirquet skjorte, vester, jakker og fleec jakker fra 
Craft. 

 

Neste møte: Høstmøte onsdag 23.10.24  
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